










 

  

 

 

 

 

 

REPORT ON REVIEW OF INTERIM CONDENSED CONSOLIDATED FINANCIAL 

INFORMATION TO THE BOARD OF DIRECTORS OF AJIAL REAL ESTATE 

ENTERTAINMENT COMPANY K.S.C.P. 
 
Introduction 

We have reviewed the accompanying interim condensed consolidated statement of financial position of 

Ajial Real Estate Entertainment Company K.S.C.P. (the “Parent Company”) and its subsidiaries 

(collectively, the “Group”) as at 31 March 2024, and the related interim condensed consolidated statement 

of profit or loss, interim condensed consolidated statement of comprehensive income, interim condensed 

consolidated statement of changes in equity and the interim condensed consolidated statement of cash 

flows for the three-month period then ended. The management of the Parent Company is responsible for 

the preparation and presentation of the interim condensed consolidated financial information in accordance 

with International Accounting Standard 34, Interim Financial Reporting (“IAS 34”). Our responsibility is 

to express a conclusion on the interim condensed consolidated financial information based on our review. 
 
Scope of Review 

We conducted our review in accordance with International Standard on Review Engagements 2410, 

“Review of Interim Financial Information Performed by the Independent Auditor of the Entity”. A review 

of interim condensed consolidated financial information consists of making inquiries, primarily of persons 

responsible for financial and accounting matters, and applying analytical and other review procedures. A 

review is substantially less in scope than an audit conducted in accordance with International Standards on 

Auditing; and consequently, does not enable us to obtain assurance that we would become aware of all 

significant matters that might be identified in an audit. Accordingly, we do not express an audit opinion. 
 
Conclusion  

Based on our review, nothing has come to our attention that causes us to believe that the accompanying 

interim condensed consolidated financial information is not prepared, in all material respects, in 

accordance with IAS 34.  
 
Report on other Legal and Regulatory Requirements  

Furthermore, based on our review, the interim condensed consolidated financial information is in 

agreement with the books of account of the Parent Company. We further report that, to the best of our 

knowledge and belief, we have not become aware of any violations of the Companies Law No. 1 of 2016, 

as amended, and its executive regulations, as amended, or of the Parent Company's Memorandum of 

Incorporation and Articles of Association have occurred during the three-month period ended 31 March 

2024 that might have had a material effect on the business of the Parent Company or on its financial 

position. 
 
We further report that, during the course of our audit, we have not become aware of any violations of 

the provisions of Law No. 7 of 2010 concerning establishment of Capital Markets Authority (“CMA”) 

and organisation of security activity and its executive regulations, as amended, during the three-month 

period ended 31 March 2024 that might have had a material effect on the business of the Parent Company 

or on its financial position. 
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Ajial Real Estate Entertainment Company K.S.C.P. and its Subsidiaries 
 

 

INTERIM CONDENSED CONSOLIDATED STATEMENT OF PROFIT OR LOSS  

(UNAUDITED) 
For the period ended 31 March 2024 
 

 

  

Three months ended  

31 March 

  2024 2023 

 Notes KD KD 

    

Rental income  1,505,739 898,350 

Property operating expenses   (325,968) (263,259) 

  ─────── ─────── 

Net rental income  1,179,771 635,091 

  ─────── ─────── 

Revenue from rendering services  391,875 11,944 

Rendering services expenses  (277,346) (32,214) 

  ─────── ─────── 

Net services income  114,529 (20,270) 

  ─────── ─────── 

    

Share of result from associates 5 906,327 879,098 

Unrealised gain (loss) on financial assets at fair value through profit or loss  322,130 (47,747) 

Wakala investment deposits income  31,069 30,536 

  ─────── ─────── 

Net investment income   1,259,526 861,887 

  ─────── ─────── 

Total operating income  2,553,826 1,476,708 

  ─────── ─────── 

    

Administrative expenses  (270,941) (223,400) 

  ─────── ─────── 

Net operating income  2,282,885 1,253,308 

  ─────── ─────── 

Other income   446 178 

Finance costs  (415,795) (385,248) 

  ─────── ─────── 

PROFIT FOR THE PERIOD BEFORE TAXES  1,867,536 868,238 

    

Contribution to Kuwait Foundation for Advancement of Sciences (KFAS)  (8,223) -      

National Labour Support Tax (NLST)  (39,260) (23,387) 

Zakat  (7,119) (1,152) 

  ─────── ─────── 

PROFIT FOR THE PERIOD  1,812,934 843,699 

  ═══════ ═══════ 

BASIC AND DILUTED EARNINGS PER SHARE 3 8.67 fils 4.03 fils 

  ═══════ ═══════ 
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Ajial Real Estate Entertainment Company K.S.C.P. and its Subsidiaries 
 

 

INTERIM CONDENSED CONSOLIDATED STATEMENT OF COMPREHENSIVE 

INCOME (UNAUDITED) 
For the period ended 31 March 2024 
 

 

 

Three months ended  

31 March 
             

  2024 2023 

  KD KD 

 Note   

PROFIT FOR THE PERIOD  1,812,934 843,699 

  ─────── ─────── 

Other comprehensive income    

Other comprehensive income that may be reclassified to profit or loss in 

subsequent periods:    

Exchange differences on translation of foreign operations 5 8,437 14,851 

  ─────── ─────── 

TOTAL COMPREHENSIVE INCOME FOR THE PERIOD  1,821,371 858,550 

  ═══════ ═══════ 

 
             

  





 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعةمراجعة تقرير حول 
 مجلس الإدارةإلى حضرات السادة أعضاء 

  ع.شركة أجيال العقارية الترفيهية ش.م.ك.
 

 مقدمة  
الأم"(   )"الشركة  الترفيهية ش.م.ك.ع.  العقارية  أجيال  لشركة  المرفق  المجمع  المكثف  المرحلي  المالي  المركز  بيان  راجعنا  لقد 

التغيرات و  الأرباح أو الخسائر والدخل الشامل  اتوبيان  ،2024مارس    31التابعة )يشار إليهما معاً بـ "المجموعة"( كما في    تها ا وشرك

إن إدارة الشركة  أشهر المنتهية بذلك التاريخ. الثلاثةلفترة  المتعلقة به المجمعة المرحلية المكثفة في حقوق الملكية والتدفقات النقدية

"التقرير    34اً لمعيار المحاسبة الدولي  الأم هي المسؤولة عن إعداد هذه المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة وعرضها وفق
 . إن مسؤوليتنا هي التعبير عن نتيجة مراجعتنا لهذه المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة.المالي المرحلي"

 

 نطاق المراجعة 
  " للمنشأة المستقل    مراقب الحسابات"مراجعة المعلومات المالية المرحلية المنفذة من قبل    2410لقد قمنا بمراجعتنا وفقاً للمعيار الدولي  

إلى   الاستفسارات بصفة رئيسية  توجيه  في  المجمعة  المكثفة  المرحلية  المالية  المعلومات  مراجعة  تتمثل  المراجعة.  بمهام  المتعلق 

جراءات التحليلية والإجراءات الأخرى للمراجعة. إن نطاق المراجعة الموظفين المسؤولين عن الأمور المالية والمحاسبية وتطبيق الإ

فة  أقل بشكل كبير من نطاق التدقيق الذي يتم وفقاً لمعايير التدقيق الدولية وعليه، فإنه لا يمكننا الحصول على تأكيد بأننا على علم بكا 

 ي رأياً يتعلق بالتدقيق. الأمور الهامة التي يمكن تحديدها في التدقيق. وبالتالي فإننا لا نبد
 

 النتيجة 
استنادا إلى مراجعتنا، فإنه لم يرد إلى علمنا ما يستوجب الاعتقاد بأن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة المرفقة لم يتم 

 . 34معيار المحاسبة الدولي  لإعدادها، من جميع النواحي المادية، وفقاً 
 

 القانونية والرقابية الأخرى تقرير حول المتطلبات 

ة إضافة إلى ذلك، واستناداً إلى مراجعتنا، فإن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة متفقة مع ما هو وارد في الدفاتر المحاسبي 

  2016لسنة    1كات رقم  حسبما وصل إليه علمنا واعتقادنا لم يرد إلى علمنا وجود أية مخالفات لقانون الشركما نبين أنه  للشركة الأم.  

 الثلاثة خلال فترة    ،أو لعقد التأسيس وللنظام الأساسي للشركة الأم  والتعديلات اللاحقة لها،  ولائحته التنفيذيةوالتعديلات اللاحقة له  

 على نشاط الشركة الأم أو مركزها المالي. اً مادي اً على وجه قد يكون له تأثير 2024مارس  31أشهر المنتهية في 
 
لسنة   7القانون رقم  لأحكامعلمنا وجود أية مخالفات  إلىليه علمنا واعتقادنا، لم يرد إحسبما وصل وبين أيضا أنه خلال مراجعتنا، ن

أشهر المنتهية    الثلاثةخلال فترة    بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما،  2010
 و مركزها المالي.   أم على نشاط الشركة الأ اً مادي اً على وجه قد يكون له تأثير 2024مارس  31في 

 

 

   

 

 

 
 

 بدر عادل العبدالجادر 

 فئة أ 207سجل مراقبي الحسابات رقم 

  إرنست ويونغ

 العيبان والعصيمي وشركاهم 
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 من هذه المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة.  اً تشكل جزء 13إلى  1إن الإيضاحات المرفقة من 
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 المجمع )غير مدقق(  المرحلي المكثف    الأرباح أو الخسائربيان  

 2024مارس  31لفترة المنتهية في ل

 

 المنتهية في أشهر    الثلاثة
   مارس   31

 

  2024 2023  

  دينار كويتي   دينار كويتي  ات إيضاح  

     

  898,350 1,505,739  تأجير  إيرادات

  (263,259) (325,968)  عقارات مصروفات تشغيل 

  

─────── ───────  

  635,091 1,179,771  التأجير  إيرادات صافي 

  

─────── ───────  

  11,944 391,875  إيرادات من تقديم خدمات  

  (32,214) (277,346)  مصروفات تقديم خدمات 

  ─────── ───────  

  (20,270) 114,529  صافي إيرادات الخدمات  

  ─────── ───────  

     

  879,098 906,327 5 نتائج شركات زميلة فيحصة 

بالقيمة العادلة من خلال  مدرجة غير محققة من موجودات مالية أرباح )خسائر( 

  (47,747) 322,130  الأرباح أو الخسائر 

  30,536 31,069   وكالةاستثمارات إيرادات ودائع 

  ─────── ───────  

  861,887 1,259,526  ستثمار  إيرادات الاصافي 

  ─────── ───────  

  1,476,708 2,553,826  التشغيل   إيرادات اجمالي  

  

─────── ───────  

     

  (223,400) (270,941)  مصروفات ادارية  

  ─────── ─────── 
 

 1,253,308 2,282,885  التشغيل   إيرادات صافي 
 

  

─────── ─────── 
 

  178 446  إيرادات أخرى 

 (385,248) (415,795)  تكاليف تمويل 
 

  ─────── ───────  

  868,238 1,867,536  الضرائب ربح الفترة قبل 

     

       - (8,223)  ضريبة دعم العمالة الوطنيةحصة مؤسسة الكويت للتقدم العلمي و

  (23,387) (39,260)  ضريبة دعم العمالة الوطنية 

  (1,152) (7,119)  الزكاة  

  ─────── ───────  

  843,699 1,812,934  ربح الفترة  

  ═══════ ═══════  

  فلس  4.03 فلس  8.67 3    ربحية السهم الأساسية والمخففة 

  

═══════ ═══════  

 

 

 

  

 

 

 

  



 تها التابعةاشركة أجيال العقارية الترفيهية ش.م.ك.ع. وشرك
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 الشامل المرحلي المكثف المجمع )غير مدقق(    الدخلبيان 

 2024مارس  31لفترة المنتهية في ل

 

 المنتهية في أشهر    الثلاثة 
 مارس   31

 

  2024 2023  
  دينار كويتي   دينار كويتي  إيضاح  
     

  843,699 1,812,934  ربح الفترة  

 

 ─────── ───────  

     أخرىشاملة  إيرادات 

في فترات  إلى الأرباح أو الخسائر قد يتم إعادة تصنيفها  إيرادات شاملة أخرى
     لاحقة:

  14,851 8,437 5 عمليات أجنبيةجنبية لأتحويل عملات  فروق

  ─────── ───────  

  858,550 1,821,371  للفترة  ة الشامل الإيرادات إجمالي  

  ═══════ ═══════  




